
MOTIE

Agendapunt: M-9-1 – Interpellatie BVNL over de Fryske Oanpak

Onderwerp: Intrekken steun Friese provinciale aanpak stikstofreductie

De raad van de gemeente Tytsjerksteradiel in vergadering bijeen op 15 september 2022

Verzoekt het college:

• De provincie per brief te informeren dat het gemeentebestuur de eerder uitgesproken steun 
voor de Friese provinciale aanpak van de stikstofreductie intrekt.

• De provincie te vragen om eerst de voornoemde zaken op orde te brengen.

En gaat over tot de orde van de dag.

Toelichting:

Zowel de stikstofplannen van de regering als het stikstofbeleid van de Provincie zijn gebaseerd op 
Aerius. Het is inmiddels volstrekt duidelijk dat dit rekenmodel daar nooit voor bedoeld is en ook 
niet geschikt voor is. 
Het is daarnaast zeer de vraag of de stand van de natuur wel zo slecht is als de regering ons 
voorhoudt. Het heeft ook vooral te maken met het aanwijzen van veel te veel natuurgebieden en 
soorten die in stand gehouden moeten worden. Dit is een keuze van Nederland en niet opgelegd 
vanuit de EU.
Het stikstofbeleid wat op basis van deze twee gegevens ontstaan is, zal Nederland ontwrichten en 
de natuur niet herstellen. Over de gevolgen van het hele stikstofbeleid is nog nooit nagedacht. Zie 
ook de verworpen motie van Omtzigt van 29 juni 2022 waarin hij vraagt om een langjarige 
strategie voor o.a. voedselzekerheid. 

Wij zijn van mening dat de basis onder het natuurbeleid 100% moet kloppen en dat er 
tegelijkertijd een afweging moet zijn over de effecten. 
Wij vragen de gemeenteraad dan ook haar steun voor de Fryske Oanpak in te trekken en de 
Provincie te verzoeken voornoemde zaken eerst op orde te brengen. 

BVNL-Tytsjerksteradiel, Nynke Koopmans-van der Veen
VVD-Tytsjerksteradiel, Dineke Wagenaar
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